
Forstyrrelsesmøde d. 11/11
Bestyrelsen:

(Kasserer) Oliver

(Sekretær) Vincent

(Formand) Oliver Viller Nielsen

(Næstformand) Kresten Laust

(Menig) Patrick

(Menig) Theis

(Menig) Anders

(Menig) Flemming

Observatører:

Dette møde [OB]
Evaluering fra sidste møde:

● Langt tid om at starte
● Ikke særligt effektivt, for meget banter i ikke pauser
● Nogle uoverskuelige punkter (Single-responsibility principle)
● Næste gang skulle vi måske have mere konkrete punkter

Forberedelse til mødet:
❖

Beslutning:
❖ Valg af ordstyrer

➢ Kresten
■ 1 for, 0 imod, 5 ikke stemt

❖ Valg af referent
➢ Vincent

■ 5 for, 1 imod

Opfølgning [O]
Kort runde (bare 10 sekunder-ish per person) med hvad folk har lavet siden sidst? Ting der ikke
blev nået?

- DE-klubben kontakt



- Vi mødtes ikke fordi de havde travlt med jubilæum
- Kresten sender Doodle ud

- Banken
- Oliver Formand er her ikke

- Redbull
- RedBull må ikke hjælpe med penge, virker det til
- De kan hjælpe med events, f.eks. tour det fredagsbar poster eller silent disco

(som vi ikke gør) osv. Hvis vi bruger deres hjælp, skal eventet sælge red-bull.
- Red bull kan godt tilbyde køleskab, men den skal fyldes kun med Red bull
- Lyder ikke som noget for os

- TREO møde
- TREO-konge = Surland
- TREO-prins = Patrick
- Kaffebestiller = Topholt finder ud af det
- Brød = Oliver Viller Nielsen
- PR-udvalget = Vincent og Sebastian, Topholt og Kresten oplærer

- Initiv møde
- Ny formand: Emil Vorre
- Ting er på plads  Tovholdere på alting
- Mangler møde for næste år
- Ny sponsor strategi

- Thomas og Kresten kigger på det

 Haste punkter - Skal håndteres dette møde 

 Almindelige punkter 

ConnectIT diskussion [ODB]
Det er begyndt at blive lidt tørt med sponsorer. Er det måske på grund af Connect IT? Fordi det
er alt vi kan tilbyde som F-klubben.
Connect-ITs overskud går ud til de forskellige foreninger: F-klubben, ADSL, FixD, FADASE. Det
er måske lidt sært at de ender med at få lige mange penge. Der har været snak om, at F-klubben
kunne organisere sin egen messe i stedet for ConnectIT.

Beslutning:



- Er vi åbne over for at holde vores egen messe?
- Ja 6 - Nej 0

Åben FooBar [OD]
Der har været snak om at åbne op for en betalt bar, så vi har en måde at samle folk, uden vi
behøver at samle sponsorater. Snakken er til dels startet af Lars, som gerne vil have en bar

Fordele:
● Folk bliver oplært i at alting ikke er gratis (men stadig en god pris)
● Vi kan invitere folk fra andre studier, og folk fra instituttet kan invitere venner
● Vi kan tjene penge og mindske hullet på kistebunden
● Rekruttering af medlemmer

Ulemper:
● Begynd undersøgelse af hvordan vi kan få en åben bar
● Vi bliver nødt til at afvise folk fra medlemskab ofte sandsynligvis

Præmis:
● Klart defineret medlemsskabskrav
● Potentielt i separat organisation - Noget med skattefordele, ved at ikke gøre det i samme

organisation

F-ædrerådets holdninger:

Beslutning:
❖ Skal vi høre Foobar ad om deres holdning?

➢ Ikke endnu
❖ Hvem undersøger det nærmere?

➢ Møde med Lars

Vedtægtsændringer [OD] (Rødt kryds) (Bliver stadig cooket på)
Vedtægterne er ved at være forældede, der er flere stykker der har skabt debat og diskussion.

F-ædrerådets holdninger:
❖ Mini: grunden til at vedtægtsændring skal tages op to gange er for at sikre at der ikke bare

dukker en masse medlemmer op og laver en virkelig dårlig ændring. Så det er kun til for
at sikre/gøre det svære at lave dårlige beslutninger. Hvis beslutningen er god burde det
ikke være et problem at stemme om det to gange 

➢ Topholt: Hvis beslutningen er rigtig god ville det være en skam at skulle gøre det to
gange

❖ Topholt: Der skal stadig være ⅔ der stemmer på det, og kun medlemmer kan møde op.



Migration fra Slack til Discord [DB]
I dag bruger de fleste udvalg af F-klubben Slack for intern og cross-udvalg kommunikation.

Nutildags bruger næsten ingen, som ikke allerede er frivillige, Slack. Tværtimod bruger næsten
alle på SW/DAT allerede Discord for kommunikation med deres gruppe og årgang. Ved at flytte til
Discord, kunne det måske være nemmere at beholde nye frivillige.
Derudover, hvis serveren er til alle fembers, ville det være nemmere at kommunikere med alle
årgang og studieretninger samtidigt, siden Facebook er noget værre lort.

Diskussion:
❖ Hvad med FIT, FLAN og F-Kult?
❖ Skal det kun være for frivillige, eller har vi lyst til at bruge den for alle fembers?

Beslutninger:
❖ Skal vi migrere fra Slack til Discord for frivillige?

➢ Udskudt til næste møde, så vi kan få nogle flere meninger
❖ Skal vi reklamere vores sociale medier bedre?

➢ Tror ikke vi behøver at stemme for at sige ja

 Passive punkter - kan udskydes 

Purge adgang til F-Klub mappen på Drev [ODB]
Der er omkring 75, der har redaktør adgang til F-Klub mappen, skal der ryddes op, så det kun er
nuværende medlemmer og aktive/semi-aktive fædrerådsmedlemmer?

Derudover er det pt. “Alle med linket” som redaktør, der gør sig gældende. Skal det begrænses?

Beslutning:
❖ Purge?
❖ Begræns adgang til dem, det er delt med?

Bestyrelsesforsikring [OD]
En dame fra Danske Bank præsenterede Kresten for idéen med en bestyrelsesforsikring.

ChatGPT forklaring:
I en frivillig studenterforening kan en bestyrelsesforsikring være relevant for at beskytte
bestyrelsesmedlemmerne mod personligt ansvar, hvis der opstår fejl eller uheldige beslutninger
i deres ledelse. Selvom en studenterforening ikke nødvendigvis har samme økonomiske
kompleksitet som en virksomhed, kan følgende situationer gøre en bestyrelsesforsikring vigtig:



1. **Økonomisk forvaltning**: Hvis bestyrelsen forvalter foreningens midler forkert eller kommer
til at påføre foreningen økonomisk tab.
2. **Kontraktlige forpligtelser**: Hvis foreningen misligholder aftaler med sponsorer,
leverandører eller samarbejdspartnere.
3. **Lovovertrædelser**: Manglende overholdelse af regler eller love, f.eks. i forhold til
arbejdsret, databeskyttelse eller skatteregler.

Forsikringen beskytter mod de økonomiske konsekvenser af eventuelle erstatningskrav eller
retssager mod bestyrelsesmedlemmerne personligt.

F-ædrerådets holdninger:

Diskussion:
❖ Skal vi undersøge det nærmere? Hvis ja, hvem?

Afsluttende

Eventuelt
❖ Socialt??? (Skal cookes til et punkt)

Evaluering af møde
● Vincent gider ikke skrive mere, derfor evaluerer vi ikke

Drikkevarer
● 1 Albani, 3 Sport-cola, 1 Guld


